
Referat af generalforsamling i Skærbæk Distriktsskoles støtteforening 

Mandag den 23. oktober kl 18.30 i personalerummet på skolen  

 

 

Hanne bød velkommen. 

 

1. Valg af dirigent. 

Andreas Lund Melchiorsen blev valgt. 

 

2. Valg af referent. 

Klaus Fog blev valgt. 

 

3. Formandens eller bestyrelsens beretning. 

Siden støtteforeningen startede har vi været i dialog med hallen om et fælles projekt om en multisal. Der er 

forskellige interesser, og vi har valgt at arbejde videre med vores eget projekt. Indtil videre har vi ikke 

oplevet politisk velvilje, men der er et klart behov, da vores skole er den eneste skole uden en sal, så vi 

regner med velvilje, når vi har samlet nogle penge ind. 

Vi har brug for en multisal fordi: 

 Vi mangler plads til bevægelse i undervisningen. 

 De små elever bruger ca. 40 % af idrætsundervisningen på transport til hallen. 

 Vi mangler faciliteter målrettet de mindre elever. 

 Dagpleje og børnehave har ikke adgang til sale. Ligeledes vil, gymnastikforeningen og 

håndboldklubben have gavn af en mindre sal. 

 

4. Godkendelse af foreningens årsregnskab. 

Der har ikke været udgifter eller indtægter endnu. 

 

5. Aktiviteter for kommende år. 

Bestyrelsen arbejder på konkrete tiltag til at samle penge ind, skabe fællesskab og omtale om projektet. 

Holger præsenterede tegningerne for multisalen.  

Input til tegningerne: 

 Tænk depotplads ind til foreningerne.  



 Marie S. forklarede, at projektet tilgodeser de mindre børn i gymnastikforeningen, men at ønskerne 

om springgrave næppe kan rummes i projektet.  

 Bestyrelsen bør overveje om springgravene kan tænkes ind i projektet. 

 Overvej om Lokal- og Anlægsfonden kunne inddrages. 

 Overvej flere baderum og afskærmede badefaciliteter. 

 

6. Fastsættelse af kontingent – bestyrelsen foreslår 25 kr. 

Kontingentet blev fastsat til 25 kr. pr. person for at livslangt medlemskab. Der betales via Mobilepay. Her 

skal man angive fornavn og efternavn for dem man betaler for. På den måde får vi den information vi har 

brg for, når vi skal dokumentere antal medlemmer over for fonde. Kontingentet indbetales via Mobilepay til 

XXXXXX. 

 

7. Valg til bestyrelsen 

Den nuværende bestyrelse fortsætter (Hanne Rasmussen, Bo Ebbesen, Andreas Lund Melchiorsen og Palle 

Dahlmann). Pia Kristensen og Maibritt Monska blev valgt ind. Holger Lassen, Michael Abild, Lars ? og Julie 

Hansen vil gerne hjælpe til events. 

Hvis andre er interesseret i at være med, så kan man kontakte Hanne Rasmussen eller skoleleder Klaus Fog. 

 

8. Diskussion af indkomne forslag 

Der var ikke kommet forslag. 

 

9. Eventuelt. 

Intet at berette udover et møde med god stemning og gode input. 


